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Aanwezig:

Besproken punten o.a:

CBG AZ: vanavond is een overleg met CBG ter voorbereiding op het persbericht dat de EMA uit zal sturen. Als de pauze voor AZ opgeheven kan worden, betekent dit niet dat er meteen gevaccineerd

kan worden. Dit vergt nog wat voorbereidingstijd. Het uitnodigen is geen probleem. Belangrijk aandachtspunt is de communicatie, er wordt namelijk wat meer weerstand verwacht. Het is goed om

enige vorm van monitoring te hebben. Hiervoor kan de gedragsunit gevraagd wordt mee te denken over hoe onderzoek gedaan kan worden. BER cemt contact op met de gedragsunit.
GGD: punten ter bespreking: opt in uitvraag; het lijkt erop dat er minder opt in gegeven worden, wordt dit wel goed gevraagd bij het maken van de afspraak?EE zoekt gegevens hiervan op. Eris

geen ruimte om af te wijken van de 15 minuten observatietijd. Dit zal nog een keer bij de GGD onder de aandacht gebracht worden.

Bijpraten HA: on [IEEEwerken een structuur uit en stemmen dat nog af met[[EEHen
0UO: agendapunten: wachttijd, traject niet mobielen, opstart AZ, minimale voorraad Pfizer, stand van zaken Janssen.

OR: goed overleg met OR: fijn als LCC volgende keer weer aan kan sluiten. Tip van de OR om ook nadrukkelijk binnen het RIVM te kijken als er extra handen nodig zijn; medewerkers willen een bijdrage

leveren. Mix&Match kan mogelijk ook ingezet worden. JE neemt contact op met 5.1.2e die dit trekt.

Vaccineren neurologische patiénten:[EFT heeft van NFU en NVZ begrepen dat die niet wisten dat neurologische patiénten door ziekenhuis geprikt zouden worden. Het klopt dat ze vanaf deze week

uitgenodigd worden (vallen in de medisch hoog risico groep). Hoe kan het dat kennelijk NFU en NVZ het niet weten?BEgneemt contact op met BE.
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